

## Programm 9. Nacht der Kirchen in Hamburg

Samstag, 15. September 2012

Theme / "A und O" – Alpha and Omega

**The Anglican Church of St Thomas Becket**  
**Zeughausmarkt 22**  
**20459 Hamburg**



16:00 – 18:00	Choral afternoon with guests from the acappella festival (Gospolitans, Vokalexpress, Monday Monday)	Nachmittag der Chöre mit Gäste des acappella Fests (Gospolitans, Vokalexpress, Monday Monday)
19:00	Evensong / Anglican Evening Prayer Chaplain Matthew Jones with short welcome to St Thomas Becket and the 400th Anniversary of the Church Organ: Jochim Trede Choirmaster: Yotin Tiewtrakul	Anglikanisches Abendgebet mit Chaplain Matthew Jones. Kurze Darstellung der anglikanische Gemeinde und das 400-jährige Jubiläum der Kirche Orgel: Jochim Trede Chorleiter: Yotin Tiewtrakul
20:00	Special feature: Quartonal + Gospolitans A visit from acappella	Sonderbeitrag: Quartonal + Gospolitans Ein Besuch von acappella
21:15	Short History of the Merchant Adventurers and 400 years of the English Church in Hamburg (in deutscher Sprache): Deborah Ockert	Kurze Geschichte der Merchant Adventurers und 400 Jahre Englische Kirche in Hamburg: Deborah Ockert
22:00	Sing with us! Favourite English hymns. Choir of the St Thomas Becket Church. Organ: Jochim Trede	Singen Sie mit uns! Beliebte englische Kirchenlieder Chor der St Thomas Becket Kirche. Jochim Trede - Orgel
22:30	Chamber music Hamburger Orchestergemeinschaft Kammerorchester	Kammermusik Hamburger Orchestergemeinschaft Kammerorchester
23:00	A and O: Africa and Original: Song and dance with St Thomas Becket	A und O: Afrika und Original: Afrikanische Lieder und Tanz mit St Thomas Becket
23:30	Alpha and Omega: The Lord's Prayer all over the world. Where do I come from? What does the church mean to me?	A und O: Das Vaterunser in verschiedenen Sprachen
24:00	Closing words	Schlussworte

**Our Christmas Bazaar in the Church: Saturday, 17 November 2012, 10:30 – 16:00 h**  
Our website: [www.anglican-church-hamburg.de](http://www.anglican-church-hamburg.de)